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Tisztelt Házelnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgy űlésrő l szóló 2012 . évi XXXVI . törvény
42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014 . (II : 24 .) OGY határozat
124. § (1) bekezdése alapján „A Pécsi ítélőtábla döntése nyomán hogyan kívánja az EMM I
deszegregálni a még így m űködő iskolákat?” címmel írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
benyújtani Balog Zoltánnak, az Emberi Erő források Minisztériumának vezetőjéhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

Jövő szeptembertől nem indulhat új els ős osztály a kaposvári Pécsi utcai iskolában a Pécsi Ítél őtábla
2016 . október 13-i jogerős döntése szerint . Az intézményt felmenő rendszerben be kell zárni, a
gyerekeket pedig deszegregációs program alapján integrálni . A pert az Esélyt a Hátrányos Helyzet ű
Gyerekeknek Alapítvány (CFCF) indította, mert szerintük az oktatás helyi és központi szerve i
fenntartották a Kúria 2010-es ítéletével megállapított szegregációt . . A Pécsi ítélő tábla jogellenes
elkülönítésért marasztalta el a beiskolázási körzetek megállapításáért felel ős megyei kormányhivatalt ,
az intézményt fenntartó Kaposvár önkormányzatát, majd jogutódja, a Klebelsberg Intézményfenntartó
Központot, illetve az iskola megszüntetésérő l döntési jogkörrel rendelkező Emberi Erőforrások
Minisztériumát is, mert nem adott utasítást a jogsértés megszüntetésére .

A bíróság nem jogerősen már 2008 novemberében kimondta, hogy jogellenesen különíti el a város a
gyerekeket az iskolában, ez pedig sérti az egyenl ő bánásmódról szóló törvény rendelkezéseit . A helyze t
megoldását ekkor az önkormányzatra bízták, amely azonban nem akarta bezáratni az iskolát . 2010-ben
jogerősen is megállapították a szegregáció tényét, de ekkor még nem rendelték el az iskola bezárását .



Szita Károly polgármester a mostani bírói döntést teljesen elhibázottnak tartja, s arra kérte a jogászokat ,
hogy nyújtsanak be felülvizsgálati kérelmet az ügyben . Vagyis az ügynek még nincs vége, így ennek az
egész procedúrának a levét megint a gyerekek isszák meg .

Tisztelt Miniszter Úr!

A fentiekre tekintettel a következő kérdésre várom válaszát :

A kaposvári ügyben a Pécsi ítél őtábla által október 13-án hozott döntését miként értékeli a
minisztérium? Kérik-e az ítélet kúriai felülvizsgálatát, illetve e körben milyen tartalmú utasítás t
adnak a kormányhivatalnak, illetve a KLIK-nek ?

Mi lesz a többi hasonló módon m űködő intézmény sorsa? Azokat is be fogják zárni ?

A győri Kossuth Lajos általános iskoláról a Kúria a kaposvárihoz hasonlóan már jogerősen
kimondta, hogy szegregált 2012-ben, mégsem szüntették meg . Ott is új pert kell indítani, vagy a
mostani döntés után deszegregálják azt is ?

Hogyan fogják a deszegregációt végrehajtani, milyen ütemterv szerint megy ez végbe, ki fogj a
kidolgozni a szakmai programot, ki és mennyi pénzt fog ehhez biztosítani, milyen model l
mentén fogják ezt megoldani ?

A Hódmezővásárhelyen sikerrel megvalósított integrációs programot miért nem alkalmazzák
más településeken, köztük Kaposváron ?

Az egyenlő bánásmódról és az esélyegyenl őség előmozdításáról szóló törvény (Ebktv.)
betartását miként fogja a minisztérium kikényszeríteni az intézményfenntartóktól, amennyibe n
nem tesznek eleget a bíróság ítéletének, vagy a minisztérium utasításának ?

Tisztelettel várom Miniszter Úr válaszát a fenti kérdésekre .

Budapest, 2016 . október 24 .
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